

# 通告

致各申請人：

**TSFS**

**2018/19學年資助專上課程學生資助計劃**  
**就修讀香港浸會大學全日制課程的申請人**  
**有關助學金及貸款的發放安排**

在考慮到有關因素，包括貴院校就全日制學士學位及/或非學位課程(如適用)所訂下的下學期學費到期日後，本處謹通知有關資助發放的安排詳情如下—

## (甲) 助學金

- (i) 若你的申請結果通知書在二〇一八年十一月十三日或之前發出，第二期助學金會在二〇一八年十一月三十日存入你指定的銀行帳戶。
- (ii) 若你的申請結果通知書在二〇一八年十一月十三日後發出，助學金會一次過在申請結果發放後的二星期內存入你指定的銀行帳戶。

## (乙) 貸款

- (i) 若你在二〇一八年十一月八日或之前把填妥的貸款文件交回本處，第二期貸款會在二〇一八年十一月三十日存入你指定的銀行帳戶。
- (ii) 若你在二〇一八年十一月八日後把填妥的貸款文件交回本處，貸款會一次過於在通知書所述的交回貸款文件限期後三星期內存入你指定的銀行帳戶。假如你未能在限期前交回貸款文件，有關貸款將會視乎遞交貸款文件日期順延發放。

如有查詢，請聯絡貴院校學生事務處，或致電 3102 3026 / 3102 3027 聯絡本處資助發放組。

學生資助處  
二〇一八年十月二十九日

# NOTICE

## TSFS

29 October 2018

Dear Applicants,

**Tertiary Student Finance Scheme – Publicly-funded Programmes (TSFS) 2018/19**  
**Disbursement of Financial Assistance to**  
**Applicants Studying Full-time Courses of Hong Kong Baptist University**

Taking into account all the relevant factors, including the payment due date of the second term tuition fee of the full-time Bachelor's Degree and/or Sub-degree courses set by your institution (if applicable), we are pleased to inform you of the following payment arrangement --

**(a) Grant**

- (i) If your result notification is issued on or before 13 November 2018, the second instalment of grant will be credited to your designated bank account on 30 November 2018.
- (ii) If your result notification is issued after 13 November 2018, the grant will be credited to your designated bank account in one instalment within 2 weeks from the date of issuance of the notification.

**(b) Loan**

- (i) If you submit the duly completed loan document to this office on or before 8 November 2018, the second instalment of loan will be credited to your designated bank account on 30 November 2018.
- (ii) If you submit the duly completed loan document to this office after 8 November 2018, the loan will be credited to your designated bank account in one instalment within 3 weeks from the deadline as specified in the notification. If you miss the deadline, the payment will be postponed depending on the date of submission of loan documents.

For enquiries, please contact the Payment Unit at 3102 3026 / 3102 3027 or the Student Affairs Office of your institution.

Student Finance Office

# 通告

## NLSFT

致各申請人：

**2018/19學年全日制大專學生免入息審查貸款計劃**  
**就修讀香港浸會大學全日制課程的申請人**  
**有關免入息審查貸款的發放安排**

在考慮到有關因素，包括貴院校就全日制學士學位及/或非學位課程(如適用)所訂下的下學期學費到期日後，本處謹通知有關發放全日制大專學生免入息審查貸款的安排詳情如下——

(甲) 若申請人在二〇一八年十月九日或之前把填妥的貸款文件交回本辦事處：

本處將根據你接受的貸款額及所選的支付貸款方法，分兩期(如適用)發放有關貸款予你就讀的院校，用作支付你的學費，詳情如下——

- (i) 第一期的貸款已 / 將於繳付上學期學費的到期日或之後發放，過數日通常在申請結果通知書所述的截止遞交文件日期起計的八星期內；及/或
- (ii) 第二期的貸款會於繳付下學期學費的到期日(即二〇一八年十二月十二日)發放。

(乙) 若貸款申請於二〇一八年十月九日仍在審核階段或申請人在二〇一八年十月九日後才把填妥的貸款文件交回本處以接受獲批的貸款：

本處在完成審核後，會將結果盡快分批通知申請人。無論你選擇任何支付貸款方法，我們都會把你接受的全數貸款一次過發放給你就讀的院校。若你在二〇一八年十一月一日或之前把填妥的貸款文件交回本處，我們會安排在二〇一八年十二月十二日發放貸款；否則，有關貸款將會視乎遞交貸款文件日期順延發放。

本處會在貸款發放日約四個星期前寄出發放貸款通知書給申請人。

如有查詢，請聯絡貴院校學生事務處，或致電 3102 3026 / 3102 3027 聯絡本處資助發放組。

學生資助處  
二〇一八年十月二十二日

# NOTICE

## NLSFT

22 October 2018

Dear Applicants,

**Non-means-tested Loan Scheme for Full-time Tertiary Students (NLSFT) 2018/19**  
**Disbursement Arrangement of NLS Loan to**  
**Applicants Studying Full-time Courses of Hong Kong Baptist University**

Taking into account all the relevant factors, including the payment due date of the second term tuition fee of the full-time Bachelor's Degree and/or Sub-degree courses (if applicable) set by your institution, we are pleased to inform you of the following payment arrangement –

**(a) For those applicants who submit the duly completed loan documents to this office on or before 9 October 2018:**

According to the amount of NLSFT loan you borrow and the loan option you choose, we will disburse the NLSFT loan in two instalments, if applicable, to your institution to settle the tuition fee(s) on your behalf –

- (i) The first instalment of the NLSFT loan has been/will be disbursed on or after the payment due date of the first term tuition fee. The date of disbursement is usually within 8 weeks after the deadline of submitting the loan documents as specified in the Notification of result; and/or
- (ii) The second instalment of the NLSFT loan will be disbursed on the payment due date of the second term tuition fee (i.e. 12 December 2018).

**(b) For those applicants whose applications are being processed by this Office as at 9 October 2018 or those who submit the duly completed loan documents to this office after 9 October 2018:**

Once the processing of applications completes, the applicants will be notified of their application results as soon as possible in batches. Irrespective of the loan option you choose, we will disburse the full amount of your accepted NLSFT loan to your institution in one instalment. If you submit the duly completed loan documents to this office on or before 1 November 2018, we will disburse the NLSFT loan on 12 December 2018. Otherwise, the disbursement of NLSFT loan will be postponed depending on the date of submission of loan documents.

Remittance advices detailing payment arrangement will be sent to applicants around four weeks before the NLSFT loan disbursement date.

For enquiries, please contact the Payment Unit at 3102 3026 / 3102 3027 or the Student Affairs Office of your institution.

Student Finance Office